
 

 

 

 

 

Protokoll fra styremøte i Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

 tirsdag 17.01.23  
  
Til stede: 
Elinor Gran, Mette Merg, Tonje Holm Aaseskjær, May-Vigdis Ve, Rebecca S Larsen og 
Marit H. Autrey (referent) 
 
Sted: Elekronisk 
  

Dagsorden  
 

Sak 08/23 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 

Bekymringsmeldinger 
Bakgrunn: Enkeltmedlemmer av styret og avlsråd har mottatt 
bekymringsmelding fra medlemmer vedrørende avlivning av hunder til en 
oppdretter.  
Advokat I NKK sier følgende:  
Å avlive et dyr er ikke ansett som en krenkelse av dyrevelferdsloven, da 
avlivning rent veterinærmedisinsk anses som en behandling. Det er 
Mattilsynet som er riktig organ å henvende seg til da det er de som er 
forvaltnings og tilsynsorgan. 
 
Vårt mandat som styret strekker seg ikke til å vurdere dette og det må 
henvises til riktig organ. 
 
Vi vil tilby hjelp og veiledning. 
 
Tatt til orientering 

 


